
Kalkınma Bankası önemli olacak
■ İstanbul Sanayi Odası Başkanı Erdal Bahçıvan

“Programda, reel sektör için her zaman önemim vur
guladığımız Kalkınma Bankası’mn da önemsenmesini 
anlamlı buluyoruz. Bu programın başta sanayi sektörü
müz olmak üzere tüm kesimler için belirsizliği gidererek 
üretim çarkımıza ivme kazandırmasını diliyorum.”

Büyüme ve enflasyon gerçekçi
■ Dış Ekonomik İlişkiler Kurulu Başkanı Nail Olpak
“Büyüme ve enflasyon rakamlarında da olabildi

ğince gerçekçi davranılmış. Bu yönüyle bakıldığında 
hoşumuza gidip gitmemesi değil, uygulanabilir olması 
bizim açımızdan önemliydi. Bakanlığın ortaya koyduğu 
tabloya biz de elimizden gelen desteği vereceğiz.”

Kontrollü, gerçeklere uygun
■ Ankara Sanayi Odası Başkanı Nurettin Özdebir

“Kontrollü ve ekonomik gerçekliklere uygun bir 
makroekonomik model ortaya konuldu. Programı, 
mevcut dinamikleri sürdürebilir hale getirirken, bunu 
gerçekleştirmek için de güçlü maliye politikasıyla des
teklendiğini görüyoruz.”


